

英語教學研究所碩士班

109 學年度

最低修業年限	一年
應修學分數	27 學分
應修（應選）課程及符合畢業資格之修課相關規定（如無，則免填）	<ol style="list-style-type: none"> 1. 必修科目為「英語教學理論和方法」（3 學分）、「研究方法」（3 學分）及「論文寫作」（3 學分）三科，必選科目為「語言學」相關課程一科。 2. 學生選修教學實務課程得採計畢業學分，以1 學分為上限。 3. 本所研究生選修外所（校）之研究所課程之學分，可併入畢業學分計算，但以六學分為上限，且學生須在修課前提出書面申請。申請未通過者其學分數不得併入畢業學分計算。 4. 學生得依個人背景，於第一學期註冊時申請學分抵免，惟申請抵免之學分數加上選修外所(校)研究所課程之學分數不得超過九學分。
備註	

MA Program in TESOL National Chiao Tung University

2020 Academic Year

Minimum year of Study	The minimum year of study for the master program in TESOL is one year.
minimum coursework of credits	27 credits
Curriculum and Program Requirements	<ol style="list-style-type: none"> 1. MA students must complete three required courses: TESOL: Theory and Methods, 3 credits; Research Methodology, 3 credits; and Thesis Writing, 3 credits, respectively. One required elective course related to Linguistics is also required. 2. MA students can take up to maximum 6 graduate-level credits from other on/off-campus graduate institutes. Paper-based application form should be approved before taking the courses. The credits cannot be counted as graduation credits if the approval is not granted. 3. According to individuals' academic background, MA students can apply for credit transfer in the first semester of their enrollment. No more than 9 transfer credits are allowed.
Remark note	